
 

Referat fra afdelingsbestyrelsens møde i Afdeling Dalgasparken  

 

Mødedato: torsdag 2.december  
Mødetidspunkt: Klokken: 17:00  
Mødested: Fællesrummet  
Mødedeltagere:  
Ole Kildevang Kristensen,  
Jørn Overgaard  
Mona Haven Jensen,  
Ulla Elsborg  
Vera Horsted  
 
Dagsorden:  

1. Godkendelse af referat 19. oktober 2021.  

Det er aftalt med Jesper Mikkelsen at han indhenter tilbud om at få 
udbedret hullerne i asfalten, så det kan blive sat i værk tidligt  i foråret 
det giver ikke mening at lave det  her i vinter .   Referatet godkendt.  

2. Nyt fra formanden. En lejlighed er lejet ud fra 1/3-22.  

    Men der er 3 ledige lejligheder   

Dørtelefoner. Der arbejdes på sagen. I opgang C kan man  ikke tale fra 

døren op til lejlighederne ☹ ☹ Vi afventer der bliver sendt information 

ud til beboerne om det nye display     

Udskiftningen af beplantning med sort granit foran Nr. 4-6 er sat i gang 
det afventer foråret og at anlægsgartnere får tid                                                                                                                                      

4. Evt.  

Dansk Kabel-tv vil gerne opgradere den nuværende aftale således: 

For   99 kr. + 12 kr. = 111 kr. får du 100/100 Mbit linje i stedet for 75/75 Mbit. 
For 139 kr. + 12 kr. = 151 kr. får du 150/150 Mbit linje i stedet for 100/100 Mbit. 
For 179 kr. + 12 kr. = 191 kr. får du 300/300 Mbit linje i stedet for 150/150 Mbit. 
 Siger I ja til aftalen, betyder det, at aftalen er uopsigelig i 48 måneder fra 
aftalens indgåelse. 
Da det er valgfrit om du vil bruge Dansk Kabel TV, anbefaler jeg ( Ole ) I siger ja til 
aftalen.  
Hele bestyrelsen var enige om det er en god aftale, dem er ikke ønskerat bruge 
Dansk Kabel tv, kan frit vælge en anden udbyder af internetforbindelse 
 
 



Sorte vinduesrammer udvendig trænger til maling. Det tages op til markvandring i 
foråret.  
  

5. Næste møde 31/3-22 kl. 19.00 
 
 
 

  

 

 

 

 

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

90112 Afdeling Dalgasparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 2/12 2021 
 
Administrationen har modtaget referatet den 6/12 2021 
Administrationen har gennemgået referatet den 8/12 2021 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 
1. Referat 

Ingen bemærkninger fra administrationen 

 

2. Nyt fra formanden 

Ingen bemærkninger fra administrationen 

 

3. Dørtelefoner 

Administrationen udsender information og varsling om adgang til teknik i lejlighederne i 

løbet af uge 50. 

 

4. Eventuelt 

Hanne Skov oplyser, at Dansk Kabel TV udsender nærmere information om opgraderingen 

til de enkelte beboere. 

 

5. Næste møde 

Ingen bemærkninger fra administrationen 
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